
 

Møde med kommunerepræsentanter 

 
Fra venstre Carsten, Jon, Jan…….Jann og Jette i fordragelig samtale. 

Bestyrelsen for Hou Fællesforum, Lokalråd for Hou og Omegn, ligger aldrig på ”den 

lade side”.                                                                                                                                 

De samarbejder hele tiden med repræsentanter fra Rådhuset, for at fremme de 

ønsker. som er beskrevet i Udviklingsplan for Hou og Omegn.  

Mandag 28. januar mødtes Jon Jensen, Jan Schartau, Jann Worm og undertegnede 

med Odder Kommunes tekniske chef, Casper Grønborg samt teamkoordinator for 

planlægning, Jette Lehrmann Harlund, for at samtale om vores ønsker omkring 

trafikforhold. 

Vores dagsorden var at komme ”hele vejen rundt”; men med særlig fokus på de 10 

punkter, som er opremset i udviklingsplanen på siderne 10 og vigtigst på side 11. 

Der skal nemlig ikke herske tvivl om, at vi finder kommunalbestyrelsens prioritering 

omkring forbedring af trafikforhold besynderlig, i forhold til vores indsendte ønsker, 

som vi finder endog meget velbegrundede…….Der er meget behov for, at 

trafiksikkerheden på Hou-vejen fra Kraftvarmeværket til Hou Havn forbedres. 



Vi indledte mødet med en kop kaffe i Hou Hallen, hvor udviklingshæftets side 10 og 

11 blev ridset op. Herefter kørte vi i to biler rundt på besigtigelse af lokaliteterne. 

Både Casper og Jettes syntes at forstå vores bekymring for de forskellige forhold, 

som ønskes prioriteret af Odder kommunes Kommunalbestyrelse; men de fortalte 

også, at det i sidste ende handler om den politiske prioritering, når oplæg fra 

forvaltningen bliver forelagt udvalg og/eller byråd.                                                                          

Derfor håber vi på, at møder med forvaltningsrepræsentanter kan påvirke sådanne 

oplæg. 

Slutteligt……det er hele tiden muligt at følge Hou Fællesforums bestyrelsesarbejde 

samt Hou Fællesforums fokusgruppearbejde ved at klikke sig ind på LINKene øverst 

til venstre på denne hjemmeside. 

31-01-2019/red. Ryan Moric  

 


